管院學術活動補助要點第三條：籌組研究團隊補助申請表
[bookmark: _GoBack]Application form: Article3. Research Team Funding
一、研究團隊成員 RESEARCH TEAM MEMBER
如果曾經獲得籌組研究團隊之獎助，請勾選獲獎助後之研究成果，並請檢附相關資料；若為第一次申請，請勾選「首次申請」。If you have previously received Research Team Funding, please check one of the post-award research results and attach relevant information. If this is your first application, please check "First-time application."
	系所
Department
	教師姓名
Name
	獲獎助後之研究成果（並請檢附相關資料）
Post-award research results (please attach relevant information)

	
	
	☐首次申請 First-time application
☐尚無研究成果 No research results yet
☐Working paper(如有著作權疑慮，請註明不便檢附相關資料)
☐研討會論文 Seminar papers
☐已發表／被接受之SSCI、SCI、SCI expanded、AHCI等論文 Articles published in or accepted by SSCI, SCI, SCI expanded, AHCI, etc.

	
	
	☐首次申請
☐尚無研究成果 No research results yet
☐Working paper(如有著作權疑慮，請註明不便檢附相關資料)
☐研討會論文 Seminar papers
☐已發表／被接受之SSCI、SCI、SCI expanded、AHCI等論文 Articles published in or accepted by SSCI, SCI, SCI expanded, AHCI, etc.

	
	
	



二、申請應附文件REQUIRED ATTACHMENTS
1、計畫構想書電子檔（格式不拘）Project Idea e-File (in any format)
2、院庫匯出之CV（中文或英文擇一即可）CV from the College (either in Chinese or English)

三、聲明書DECLARATION 
　　本研究團隊之成員申請管院學術活動補助要點第三條、籌組研究團隊補助，已詳閱且瞭解相關規定，並提出以下聲明：本研究團隊擬申請之計畫，與團隊成員現況所執行之國科會計畫不同。特此聲明。
The members of this research team applying for ‘Article3. Research Team Funding’ have thoroughly reviewed and understood the relevant guidelines. We hereby declare that the proposed project by this research team differs from the ongoing project(s) executed by the team members under the National Science and Technology Council.
立聲明書人簽名（請親簽）
Signature of Declarant (Please sign here.) _______________________________________________
